
Členská schůze 2021 – zápis a zpráva o činnosti organizace 
 
Datum: 25. září 2021 

Za období: září 2020 – září 2021 

 
Program: 

1) zahájení + prezenční listina 
2) zpráva o činnosti organizace 
3) zpráva o stavu financí a hospodaření organizace 
4) zpráva revizní komise 
5) návrh plánu práce 
6) návrh finančního rozpočtu 
7) diskuze 
8) schválení nových členů 
9) schválení usnesení 
10) poděkování a závěr 

 
1) zahájení + prezenční listina 

-předseda p. Fér přivítal přítomné a představil výbor organizace novým členům 
-p. Sihelník s p. Novotným sestavili prezenční listinu a bylo konstatováno, že členská schůze je 
usnášeníschopná 
-byli rozdány členské známky a věstníky členům na úsecích kde chybí důvěrníci 

 
2) zpráva o činnosti organizace 

-p. Fér přednesl zprávu o činnosti v organizaci za uplynulé období: 

 oprava spodní brány a výměna zámku (Štěpánek, Smola, manželé Ouvínovi) 

 dokončení lávky, instalace zábradlí (Vepřovský, Rogo) 

 instalace značek pro jednosměrný provoz (Podolník) 

 rekonstrukce horní cesty – srovnání cesty bagrem, zásyp recyklátem (najatá firma, Fér, 
Štěpánek, Sihelník) 

 zakrytí pramene (Fér, Štěpánek, Podolník, Sihelník, Vrba, Havel) 

 p.Štěpánek byl výborem kooptován do funkce tajemníka 

 vyřízení žádosti a pokácení smrku u skladu (Fér, Štěpánek, Sihelník, Vrba, Tichý, Čapek) 

 oprava rozvodů a nádrží po zimní havárii (Fér, Štěpánek, Sihelník, Vrba, Tichý) 

 brigáda – uhrabání cesty, zakopání rozvodu vvody podél cesty (Fér, Štěpánek, Tichý, Havel, 
Harych, Ráž, Mižigár) 

 úprava a zpřehlednění internetových stránek osady (Fér, Mušková) 

 dopadení zloděje v osadě (Fér, Štěpánek, Tichý, Podolník, Vlčková) 

 podána žádost na Magistrát města o opravu příjezdové cesty (Fér) 
-p. Fér informoval o schválení Zahrádkářského zákona 
-p. Štěpánek informoval o průběhu řízení o připojení osady k elektrické síti a noví vlastníci, kteří 
mají o přípojku zájem, byli vyzváni k podání žádosti 
-p. Fér informoval o situaci ohledně zamýšleného dálničního přivaděče 

 
3)zpráva o stavu financí a hospodaření organizace 

-pokladní pí. Mušková sdělila informace o hospodaření s majetkem organizace a stavu finančních 
prostředků 

 



4)zpráva revizní komise 
-předseda revizní komise p. Pokorný přednesl zprávu revizní komise 

 
5)návrh plánu práce 

-tajemník p. Štěpánek představil návrh plánu práce pro následující období 
 
6)návrh finančního rozpočtu 

-předseda p. Fér představil návrh finančního rozpočtu na následující období 
 
7)diskuze 

-důvěrnice pí. Pištorová navrhla zrušení povinných brigád s tím, že by se navýšil účelový příspěvek, 
což se nesetkalo s ohlasem  
- zbytek diskuze se vedl kolem plánovaných prací na spodní cestě, údržby a obnovy svodů dešťové 
vody a způsobu jejich realizace 

 
8)schválení nových členů  

-hlasováním byl jednohlasně schválen do funkce tajemníka pan Štěpánek 
 
9)schválení usnesení 

-hlasováním bylo jednohlasně schváleno usnesení členské schůze 
 
10)poděkování a závěr 

-předseda p. Fér poděkoval na závěr všem členům výboru, důvěrníkům a všem, kteří se podílí na 
chodu organizace…stejně tak všem přítomným za účast a ukončil členskou schůzi… 


